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Abstract (en)
Compressed-air weapon of the type equipped with a piston (6) capable of causing the compression of the air contained in a chamber (4) under the
action of a spring (8), characterised in that the cocking of the weapon, that is to say the compression of the said spring (8), is obtained as a result
of the interaction of the said piston (6) with transport elements (16-28) controlled by an electric motor (13) fed by a battery (14), the entire assembly
being incorporated in the weapon. <IMAGE>

Abstract (fr)
Arme à air comprimé, du type pourvu d'un piston (6) pouvant provoquer la compression de l'air contenu dans une chambre (4) sous l'action d'un
ressort (8), caractérisée en ce que l'armement de l'arme, c-à-d. la compression dudit ressort (8) est obtenue par la coopération dudit piston (6) avec
des éléments de transport (16-28) commandés par un moteur électrique (13) alimenté par une batterie (14), le tout incorporé dans l'arme.
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